

Hello Edsel Ford Families and Students,

I hope that this finds you all safe, healthy and well. We continue to support and pray for any of our families and community that have experienced health issues or loss. We constantly acknowledge and support our frontline first responders, doctors, nurses, suppliers, store clerks and anyone keeping us going and supporting our supply chain. Heroes!!

I just wanted to provide some updates as to the numerous things that have been going on at Edsel or within our Edsel Ford Virtual Community.

#1. As you know, the Edsel Ford Administrative Staff, Teachers, Non-Instructional Staff have all been working very hard on kicking off the Edsel Ford Remote Learning Plan since April 20<sup>th</sup>. The teachers have done an amazing job at designing and implementing lessons remotely. As you also know, just about the time we implemented that – we have had a challenge or two along the way with technology - but all teachers and most students are engaged in learning and earning credits. This past week EF successfully handed out an additional 175 chromebooks on top of the hundreds from before the stay at home order.

#2. As of this past week, in addition to teachers reaching out to students – we have added all of our non-instructional team to help contact students who are not engaged in the remote learning. They will assist in any way they can to find out what is preventing a student from participating in remote lessons or completing their assignments. **Students must be completing and attending at least 75% of their remote lessons and assignments in order to earn an A and/or receive credit. Students who are not attempting to attend the remote lessons or complete assignments will not receive a grade or credit and will have to attend summer school in order to move up to graduate or stay on track to graduate.**

#3. All students should have received and turned in their remote scheduling choices. If you have not done so, please do so immediately as the administrative and counseling teams are working on schedules as we speak. If you have any questions please contact your counselor or Mr. Kotsogiannis – your scheduling AP.

#4. **May is the month of the Class of 2020 at Edsel Ford.** We are big on mottos for things at Edsel- Brand and Legacy, GRIT, Unique and United, the motto we will use for our EF Class of 2020 is “A Class To Remember.” That being said- the Edsel Administrators and district are planning numerous ways that we can honor our Class of 2020 Seniors!! While many things are still unknown as far as dates and events- I assure you that we will celebrate you as you so deserve. Many things are currently being organized and planned. We are expecting that the Edsel Ford Graduation will be postponed for the time being until we get specific information from the Governor and our Board of Education. While I know that is disappointing – I will tell you we are happy to announce that the **Edsel Ford Senior Cap and Gown Pickup, Honors Cords, Yearbooks, and other surprises is scheduled for Wednesday, May 20<sup>th</sup>.** Save that date- We will send out specific times and important information very soon as we are still in the planning phase. **I will tell you I hope that you will decorate your cars, wear Edsel gear, and look forward to a happy event as you collect some of the things you worked so very hard for and deserve.** We are also planning a celebration of EF Honors Night, Edsel Ford’s annual Memorial Day Ceremony, and other Edsel traditions that must continue.

Stay tuned- Stay well!!! Much more information to come very soon----Principal Casebolt

آمل أن تكونوا جميعاً بأمان وبصحة جيدة. نحن نستمر بتقديم الدعم والصلاة من أجل أي من عائلاتنا ومجتمعنا الذين يعانون من مشاكل صحية أو فقدان. نحن نعترف ونؤيد باستمرار المستجيبين، الأطباء، والممرضات، والموردين، وموظفون المتاجر وأي شخص يبقينا مستمرين ودعم سلسلة التوريد لدينا. أبطال !!

أردت فقط تقديم بعض التحديثات حول العديد من الأشياء التي كانت تحدث في آدسل فورد أو داخل مجتمع آدسل فورد الافتراضي.

١. كما تعلمون، يعمل الإداريون والمعلمون وغير التعليمي في آدسل فورد بجد على بدء خطة آدسل فورد للتعلم عبر الإنترنت منذ ٢٠ نيسان. قام المعلمون بعمل رائع في تصميم وتنفيذ الدروس عبر الإنترنت. كما تعلم أيضاً، في الوقت الذي نفذنا فيه ذلك - واجهنا تحدياً أو تحديين على الطريق مع التكنولوجيا - لكن جميع المعلمين ومعظم الطلاب منخرطون في التعلم وكسب علامات دراسية. الأسبوع الماضي، نجحت آدسل فورد في تسليم ١٧٥ جهاز Chromebook إضافياً على المئات من قبل الإقامة في المنزل.

٢. اعتباراً من الأسبوع الماضي، بالإضافة إلى تواصل المعلمين مع الطلاب - أضفنا كل فريقنا غير التعليمي للمساعدة في الاتصال بالطلاب غير مشاركين في التعلم عبر الإنترنت. سوف يساعدون بأي طريقة ممكنة لمعرفة ما يمنع الطالب من المشاركة في الدروس عبر الإنترنت أو إكمال واجباتهم. يجب على الطلاب إكمال وحضور على الأقل ٧٥٪ من دروسهم ومهامهم من أجل الحصول على درجة A و / أو الحصول على رصيد دراسية. الطلاب الذين لا يحاولون حضور الدروس عبر الإنترنت أو إكمال المهام لن يحصلوا على درجة أو ائتمان وسيتعين عليهم حضور المدرسة الصيفية من أجل الانتقال إلى التخرج أو البقاء على الطريق للتخرج.

٣. يجب أن يكون جميع الطلاب قد استلموا إختياراتهم للجدول المدرسية عبر الإنترنت. إذا لم تكن قد فعلت ذلك، فالرجاء القيام بذلك فوراً حيث تعمل الفرق الإدارية والاستشارية على الجداول المدرسية الآن. إذا كانت لديك أي أسئلة، فيرجى الاتصال بالمرشد التعليمي الخاص بك أو السيد - Kotsogiannis.

٤. أيار هو شهر للطلاب من خريجي الصف الثاني عشر لعام ٢٠٢٠ في آدسل فورد. نحن نؤيد الشعارات في آدسل - تراث و وسم و شجاعة و فريد و متحد، والشعار الذي سنستخدمه للطلاب من خريجي الصف الثاني عشر لعام ٢٠٢٠ في آدسل فورد هو "الصف يجب تذكره". ومع ذلك - يخطط مديرون آدسل بطرق عديدة يمكننا من خلالها تكريم الطلاب من خريجي العام ٢٠٢٠!! في حين أن العديد من الأشياء لا تزال غير معروفة فيما يتعلق بالتواريخ والأحداث - أؤكد لكم أننا سنحتفل بكم كما تستحقو. يتم تنظيم العديد من الأشياء وتخطيطها حالياً. نتوقع تأجيل تخرج آدسل فورد في الوقت الحالي حتى نحصل على معلومات محددة من المحافظ ومجلس التعليم لدينا. بينما أعلم أن هذا أمر مخيب للآمال - سأخبركم أننا سعداء بالإعلان عن أن يمكن لطلاب الصف الثاني عشر التقاط قبعتهم وثوبهم للتخرج، وحبال الشرف، وكتاب مدرسي سنوي، وهناك مفاجآت أخرى مقررة وغيرها من المفاجآت من المقرر إجراؤها يوم الأربعاء ٢٠ أيار. أحفظ هذا التاريخ - سنرسل أوقاتاً محددة ومعلومات مهمة قريباً جداً لأننا ما زلنا في مرحلة التخطيط. آمل أن تزين سيارتكم، وترتدي أدوات آدسل، وتتطلع إلى حدث سعيد بينما تجمع بعض الأشياء التي عملت بجد من أجلها وتستحقها. نحن نخطط أيضاً للاحتفال بالطلاب المتفوقين، واحتفال آدسل فورد السنوي بيوم الذكرى، وتقاليده آدسل فورد الأخرى التي يجب أن تستمر.

راقبوا - ابقوا على ما يرام !!! المزيد من المعلومات قريباً جداً ---- المدير كسبولت